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Administration soder@stockholm.se

Från:
Skickat: den 24 maj 2020 18:53
Till: Administration soder@stockholm.se
Ämne: Pendlingstrafik 

Uppföljningsflagga: Följ upp
Flagga: Har meddelandeflagga

Hej, jag tycker att vi borde utnyttja vårt vatten för båtpendling mer än vad vi gör.  
Det har blivit än mer tydligt nu i dessa pandemitider. Eftersom jag är 70‐plussare och är i riskgrupp,  så kan jag inte 
utnyttja busstrafik eller t‐bana. Jag bor vid Bergsund, Hornstull, och tar mina promenader runt Reimersholme och 
Långholmen. Har sett att det går en båt från Stadshuset till Lilla Essingen och vidare utåt. Det vore jättebra om den 
eller någon annan båt kunde ha hållplatser på fler ställen, förslagsvis på Reimersholme, Bergsundsstrand eller  
Årstaviken. Jag har en väninna på Lilla Essingen och vi brukar säga att det är synd att det inte finns båtförbindelse 
över vattnet för då skulle vi kunna träffas.  

Hoppas mitt medborgarförslag hamnar i god jord. (gott vatten)😀☀ 
Med vänlig hälsning 

 
  
 
 
 
 
Skickat från min iPad 




